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MEMORIE VAN TOELICHTING 

Zitting van 4 juni 2024 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Proces-verbaal van de zitting van de gemeenteraad van 07 mei 2024 - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om goedkeuring te verlenen aan het proces-verbaal van de 

gemeenteraadszitting van 07 mei 2024. 

 

2. Weg- en rioleringswerken Molenstraat - samenwerkingsovereenkomst VIII voor de 

plaatsing van aan de bebouwde omgeving aangepaste verlichting van een gewestweg - 

goedkeuring. 

In de Molenstraat tussen Steenakker en het kruispunt met de Geluwestraat worden wegenwerken 

gepland. 

 

Naar aanleiding van deze werken wenst het stadsbestuur de openbare verlichting langs de 

Molenstraat tussen Steenakker en de Geluwestraat te vernieuwen. 

 

Voor het vernieuwen van de verlichting langs een gewestweg in de bebouwde omgeving kan een 

samenwerkingsovereenkomst SO8 afgesloten worden tussen het Gewest en de stad Wervik. 

 

Bijgevolg is voor de financiering en afsluiting van de samenwerkingsovereenkomst een unieke 

verantwoordingsnota en aanduiding van de nieuwe lichtpunten op het ontwerpplan noodzakelijk. 

 

Ondertussen werd aan Fluvius gevraagd om een lichtstudie hiervoor op te maken. 

 

Aan het studiebureau Cnockaert werd gevraagd om een unieke verantwoordingsnota op te maken. 

 

Via de samenwerkingsovereenkomst SO8 kan de Stad Wervik een subsidie ontvangen voor de 

verlichting langs de gewestweg Molenstraat binnen de bebouwde kom. 

 

De totale lengte van de projectzone Molenstraat tussen Steenakker en Geluwestraat  bedraagt 474 

lopende meter wat resulteert in een geraamde subsidie van 35.550 euro. 

 

Hiertoe kan een samenwerkingsovereenkomst voor de plaatsing van aan de bebouwde omgeving 

aangepaste verlichting van een gewestweg worden afgesloten. 

 

Met deze samenwerkingsovereenkomst verbinden de partijen, enerzijds het gewest en anderzijds de 

stad Wervik, zich ertoe om een aan de bebouwde omgeving aangepaste verlichting te plaatsen in de 

doortocht Molenstraat tussen Steenakker en de Geluwestraat. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om deze samenwerkingsovereenkomst goed te keuren. 

 

3. Procedure en voorwaarden van de concessieovereenkomst voor de “ levering, plaatsing 

en onderhoud van een LED-bord op het openbaar domein, bestemd voor publieke en private 

uitbating” - goedkeuring. 
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Stad Wervik wil Steenakker voorzien van een informatiebord.  Hiervoor kiest het bestuur om te werken 

met een concessieovereenkomst.  Een deel van het publiek domein wordt voorzien van een  

informatiebord met het oog op de publieke en private uitbating. 

 

De Financiële dienst maakte in samenwerking met de dienst ICT een concessiedocument van 

diensten op met referte 2024_1311.  Dit concessiedocument bevat  alle voorwaarden voor de “ 

levering, plaatsing en onderhoud van een LED-bord op het openbaar domein, bestemd voor publieke 

en private uitbating”. 

 

In eerste instantie wordt de zendtijd tussen partijen volledig evenredig verdeeld.  Maar de zendtijd is 

ook een deel van het gunningscriterium.  De concessiehouder kan een lager aandeel van de zendtijd 

invullen en hiermee beter scoren in de vergelijking van de offertes.  De concessiehouder heeft voor 

zijn aandeel in de zendtijd het exploitatierecht en kan de concessiehouder de inkomsten van deze 

exploitatie verwerven. Dit deel van de zendtijd is voorbehouden voor commerciële berichten. 

 

Minimaal 50 % van de toegewezen tijd aan publieke boodschappen wordt beheerd door stad Wervik. 

 

De looptijd van de overeenkomst bedraagt 6 jaar. Deze opdracht kan 5 maal verlengd worden met 

telkens 1 jaar. 

 

De raming van de waarde van de concessie wordt geschat op  € 349.800.  De raming wordt bepaald 

op basis van de omzet van de concessiehouder, die men verwacht te genereren tijdens de looptijd 

van het contract. 

 

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van onderhandelingsprocedure zonder 

voorafgaande bekendmaking waarbij de onderstaande firma’s worden aangeschreven om een 

voorstel in te dienen: 

 

− City Screen Group Belgium NV, Corda 4 - Kempische steenweg 305 bus 300 in 3500 Hasselt 

− CONNECTIFY NV, Sint-Jorisstraat 96 in 8730 Beernem; 

− Q-LITE BVBA, Wiekenweg 13 in 2387 Baarle-Hertog; 

− Telenet Business BV, Liersesteenweg 4 in 2800 Mechelen 

 

Als uiterste datum voor het indienen van de offertes wordt 3 juli 2024 voorgesteld.  Indienen offertes 

gebeurt via het platform BOSA - eProcurement (publicprocurement.be). 

 

Aan de gemeenteraad wordt de goedkeuring gevraagd voor:  

• Het concessiedocument van diensten met referte 2024_1311 en de raming voor de levering 

plaatsing en onderhoud van een LED-bord op het openbaar domein, bestemd voor publieke 

en private uitbating . 

• De gunningsprocedure bij wijze van onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 

bekendmaking en de lijst met aan te schrijven firma’s. 

 

4. Verleggen trage weg Waterstraat -  voorlopige vaststelling - goedkeuring. 

 

Tussen de Waterstraat en de Busbekestraat is een publiekrechtelijke erfdienstbaarheid van doorgang 

aanwezig. Deze trage weg is ontstaan door langdurig publiek gebruik. De trage weg is terug te vinden 

op de NGI-kaarten van 1904, 1939, 1969, 1981 en 1989, tot op heden. 

 

Het gedeelte tussen de Busbekestraat en de woning is een verharde asfaltweg. Het andere gedeelte 

is een smalle trage weg. 

 

https://www.publicprocurement.be/
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In het kader van artikel 3 en 4 van het decreet houdende gemeentewegen kan de verplaatsing als 

volgt worden gemotiveerd: 

 

De verplaatsing waarborgt de fijnmazigheid van het netwerk van trage wegen. 

De verplaatste trage weg zal even veilig zijn als de bestaande weg. 

De afstand tussen de Waterstraat en de Busbekestraat wordt niet noemenswaardig vergroot. 

De verplaatsing komt de beleving van wandelaars en fietsers ten goede, aangezien ze parallel aan de 

waterloop wordt aangelegd. 

Het perceel langs de weg blijft bereikbaar. 

De voorziene wijziging van het gemeentelijk wegennet heeft dus geen negatieve impact, en staat ten 

dienste van het algemeen belang. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om het ontwerp van gemeentelijk rooilijnplan voorlopig vast te 

stellen. 

 

Het college van burgemeester en schepenen krijgt vervolgens de opdracht om het ontwerp van 

gemeentelijk rooilijnplan aan een openbaar onderzoek te onderwerpen binnen een ordetermijn van 

dertig dagen na deze voorlopige vaststelling. 

 

5. Kerkbestuur Sint-Medardus - rekening 2023 - advies. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om gunstig advies uit te brengen in verband met de rekening 

2023 van het kerkbestuur Sint-Medardus te Wervik. 

 

Deze rekening sluit af met: 

 

- overschot exploitatie:  € 86.096,08  

- overschot investeringen: €          0,00     

 

6. Kerkbestuur Heilig Hart - rekening 2023 - advies. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om gunstig advies uit te brengen in verband met de rekening 

2023 van het kerkbestuur Heilig Hart te Wervik. 

 

Deze rekening sluit af met: 

 

- overschot exploitatie  € 28.823,24  

- overschot investeringen €          0,00      

 

7. Kerkbestuur Sint-Jozef - rekening 2023 - advies. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om gunstig advies uit te brengen in verband met de rekening 

2023 van het kerkbestuur Sint-Jozef te Wervik. 

 

Deze rekening sluit af met: 

- overschot exploitatie:  € 23.310,01  

- overschot investeringen: €          0,00      

 

8. Kerkbestuur Sint-Dionysius - rekening 2023 - advies. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om gunstig advies uit te brengen in verband met de rekening 

2023 van het kerkbestuur Sint-Dionysius te Geluwe. 

 

Deze rekening sluit af met: 
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- overschot exploitatie  € 98.919,66  

- overschot investeringen €          0,00      

 

9. Wijziging statuten cultuurraad - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om over te gaan tot de goedkeuring van de nieuwe statuten 

van de stedelijke cultuurraad. 

 

Deze statuten werden reeds besproken en worden geadviseerd door : 

 

• Het dagelijks bestuur van de cultuurraad op 11 maart 2024 

• Het college van burgemeester en schepenen op 22 april 2024 

• De algemene vergadering van de cultuurraad op 6 mei 2024 

 

 

Motivatie voor de aanpassingen : 

 

In de praktijk blijkt dat de huidige statuten van de cultuurraad te veel het “alles of niets” principe 

hanteren. Een vereniging kan op heden erkend worden als culturele vereniging waardoor deze 

vereniging lid wordt van de algemene vergadering van de cultuurraad. Eens de vereniging erkend is, 

heeft zij recht op alle voordelen die aan deze erkenning verbonden zijn. Een vereniging die niet 

erkend is, kan van geen enkel voordeel genieten en heeft, minstens even belangrijk, ook geen stem in 

het culturele debat van onze stad. 

 

Dit is in strijd met de cultuurpactwetgeving die stelt dat culturele verenigingen bepaalde rechten en 

erkenning genieten, met inbegrip van toegang tot financiering, culturele infrastructuur, 

samenwerkingsverbanden met de overheid, en bescherming tegen discriminatie of belemmeringen in 

de uitoefening van hun culturele activiteiten.  

 

Daarom is er een categorisering ingevoegd, enerzijds lidmaatschap van de algemene vergadering om 

deel te nemen aan het debat en participatie, anderzijds lid van de algemene vergadering met recht op 

subsidiëring via werkingssubsidies (voldoen aan art. 16).  Zo kunnen meerdere stakeholders die 

cultureel actief zijn deelnemen aan het debat. 

 

Levensbeschouwelijke verenigingen, die ook aan (socio-)cultureel werk kunnen doen, worden in de 

huidige statuten niet specifiek benoemd. Daarom worden levensbeschouwelijke verenigingen in de 

nieuwe statuten als een aparte categorie benoemd en omschreven. Zij kunnen lid worden van de 

Algemene Vergadering van de cultuurraad en bijgevolg deelnemen aan het culturele debat, advies 

vragen aan de cultuurdienst, vormingen volgen georganiseerd door de cultuurdienst en genieten van 

het verenigingentarief bij het huren van stadszalen en uitleenmaterialen. Anderzijds worden zij 

uitgesloten van subsidiëring, stemrecht en heeft geloofsovertuiging geen plaats binnen de cultuurraad.   

 

10. Wijziging reglement werkingstoelagen cultuur - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om over te gaan tot de goedkeuring van het nieuwe reglement 

werkingstoelagen van de stedelijke cultuurraad. 

 

Dit reglement werd reeds besproken en wordt geadviseerd door: 

 

• Het dagelijks bestuur van de cultuurraad op 11 maart 2024 

• Het college van burgemeester en schepenen op 22 april 2024 

• De algemene vergadering van de cultuurraad op 6 mei 2024 
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Motivatie voor deze aanpassing :  

 

Het reglement werkingstoelage cutluur werd enerzijds afgestemd op de gewijzigde versie van de 

statuten. Anderszijds werd er, bij de controle van de aanvraagformulieren voor het verkrijgen van de 

werkingstoelage, opgemerkt dat bepaalde criteria specifieker omschreven dienden te worden. 

 

11. Wijziging reglement projectsubsidie cultuur - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om over te gaan tot de goedkeuring van het nieuw reglement 

projectsubsidies van de stedelijke cultuurraad. 

 

Dit reglement werd reeds besproken en wordt geadviseerd door: 

 

• Het dagelijks bestuur van de cultuurraad op 11 maart 2024 

• Het college van burgemeester en schepenen op 22 april 2024 

• De algemene vergadering van de cultuurraad op 6 mei 2024 

 

Motivatie voor deze aanpassingen :  

 

Het reglement voor projectsubsidies cultuur werd gewijzigd zodat het inhoudelijk in overeenstemming 

is met de nieuwe statuten. Daarnaast omdat er vastgesteld werd dat er, bij aanvragen voor een 

projectsubsidie door verenigingen, verbetermarge zit op de huidige procedure. 

 

12. Nieuw kader voor speelpleinwerking Tistof - goedkeuring. 

De jeugddienst werkte aan een nieuw kader voor speelpleinwerking Tistof. Het kader beschrijft vijf 

belangrijke thema’s voor de organisatie van de werking. Dit jeugddienst wil met dit kader een stevige 

basis leggen voor de werking en wil op deze manier transparant naar buiten treden. 

 

Het kader kwam tot stand door een samenwerking met de huidige stuurgroep van de 

speelpleinwerking. Er werd daarnaast rekening gehouden met enkele adviezen van de Vlaamse 

Dienst Speelpleinwerking. 

 

Het kader omschrijft 5 grote thema’s. 

 

1. Reglement speelpleinwerking. 

 

Dit onderdeel beschrijft heel wat algemene zaken. 

Het gaat om de openingsdagen, verzekeringen, dagverloop, facturatie, … 

 

 

2. Animatorenwerking. 

 

Met dit onderdeel worden afspraken met de animatoren vastgelegd. En willen we zo een 

afsprakenkader creëren voor de animatoren. 

 

Dit kader beschrijft tevens twee grote wijzigingen. 

- Verhoging van de forfaitaire onkostenvergoeding. 

- Gratis ticket Rock Op Het Plein. 

 

 

3. Interne afspraken betreft speelpleinwerking. 
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De interne afspraken omschrijven de taken die medewerkers van stad Wervik uitvoeren voor de 

speelpleinwerking. 

 

 

4. Visie op spelen. 

 

Een visie op spelen is erg belangrijk voor de speelpleinwerking. Met deze visie willen we gebruikers 

duidelijk maken waar speelpleinwerking Tistof op inzet. Het beschrijft het verschil in spel tussen de 

kinderopvang en de speelpleinwerking. 

 

 

5. Stuurgroep 

 

De stuurgroep is een vaste kern van vrijwilligers en/of jobstudenten die mee nadenkt over het beleid 

van de speelpleinwerking. De stuurgroep krijgt inspraak over de werking. 

 

13. Mirom - algemene vergadering van donderdag 27 juni 2024 - machtiging van de 

aangeduide vertegenwoordiger om de agendapunten goed te keuren. 

De algemene vergadering van Mirom heeft plaats op donderdag 27 juni 2024 om 19.30 uur in de zetel 

van de vereniging, Industrielaan 30 te Menen. 

 

De agenda is de volgende :  

1. Verslag van de raad van bestuur aan de algemene vergadering (voor goedkeuring) 

2. Verslag van de commissaris (voor kennisname) 

3. Jaarrekening per 31.12.2023 (voor goedkeuring) 

4. Kwijting van de bestuurders en commissaris (voor goedkeuring) 

5. Varia 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger (raadslid Cindy Vienne) 

of haar plaatsvervanger (schepen Bercy Slegers) te machtigen om deze agendapunten goed te 

keuren. 

 

14. Creat Services dv - algemene vergadering van dinsdag 18 juni 2024 - machtiging van de 

aangeduide vertegenwoordiger om de agendapunten goed te keuren. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om goedkeuring te verlenen aan alle punten op de agenda van 

de Algemene Vergadering Creat Services dv van 18 juni 2024 en de daarbij behorende documentatie 

nodig voor het onderzoek van de agendapunten :  

1. Wijziging van vermogen 

2. Actualisering van bijlagen 1 en 2 aan de statuten ingevolge wijziging van vermogen 

3. Verslag van de Raad van Bestuur over het boekjaar 2023 

4. Verslag van de commissaris 

5. Goedkeuring van de jaarrekening over het boekjaar 2023 afgesloten per 31 december 2023 

Goedkeuring van de voorgestelde winstverdeling over het boekjaar 2023 

6. Kwijting aan de bestuurders en de commissaris 

7. Actualisering presentievergoeding 

8. Statutaire benoemingen 

Varia 

 

15. Aanstellen van personeelsleden intergemeentelijk samenwerkingsverband Mirom als gas-

vaststeller. 
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Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om het intergemeentelijk samenwerkingsverband Mirom  aan 

te stellen als GAS-vaststeller, waarbij de personeelsleden aangeduid door de directeur van deze 

entiteit, een vaststellingsbevoegdheid krijgen voor de gemeentelijke administratieve sancties van de 

stad Wervik voor de vaststelling van overtredingen die betrekking hebben op zwerfvuil en/of sluikstort. 

 

16. Interpellatie ingediend door raadslid Nino D'Hellem (Team 2030) - Sloeber-Wervik-Geluwe. 

Door raadslid Nino D’Hellem (Team 2030) werd de volgende interpellatie ingediend :  

 

Sloeber Wervik-Geluwe 

 

We vernemen in de notulen van het schepencollege dat er een proefproject wordt opgestart in de 

Graankorrel Geluwe voor de naschoolse opvang. 

We kunnen dit alleen maar toejuichen.  Enkele maanden geleden hebben wij dit voorstel al 

gelanceerd op de gemeenteraad. 

Maar er zijn nog heel wat problemen waar er aan gewerkt moet worden om de intenties ook op het 

terrein om te zetten. 

 

1. De structurele overbezetting in de vakanties.  Ik werd gecontacteerd dat de 

opvangmogelijkheid voor de zomervakantie op 50 plaatsen staat.  Er moeten dan nog 50 

personen afzeggen vooraleer er plaats is voor die kinderen.   Voor veel werkende ouders is dit 

een ramp en een continue zoektocht die voor veel stress zorgt. 

 

2. In verband met het personeel : momenteel zijn er drie personeelsleden die ontslag namen of 

hebben genomen.  Twee in Geluwe en één Wervik, en er is dus een extra kracht nodig in de 

Graankorrel Geluwe.  Dus vier kinderverzorgsters te kort. 

 

Mijn  vraag : Worden er nog stappen ondernomen aan de werking van het 

reserveringssysteem.  Dit blijft een heel onzekere situatie voor veel ouders. 

 

Het tekort aan personeel kan dit opgevangen worden tegen het begin van het volgend 

schooljaar ? 

 

Is er een reden voor het verloop van personeel binnen Sloeber en hoe kunnen we dit voor de 

toekomst beter vermijden. 

 

Op de ‘opendeur’ van Sloeber Geluwe woensdag jongstleden, waar ik aanwezig was, werd er 

ook gesproken over de verouderde toestand van de Sloeber. 

Deze moet dringend worden aangepakt, want er is zelfs schimmelvorming.  Is er hiervoor een 

plan van aanpak ? 

 

Met Team 2030 willen we alvast investeren in een kwaliteitsvolle en beschikbare 

kinderopvang voor werkende ouders in Wervik, Geluwe en Kruiseke. 

 

 

17. Interpellatie ingediend door raadslid Nino D'Hellem (Team 2030) - Ontdubbeling N58. 

Door raadslid Nino D’Hellem (Team 2030) werd de volgende interpellatie ingediend :  

 

Ontdubbeling N58 

 

Donderdag 16 mei was er een infovergadering in GC Geluwe in verband met de ontdubbeling van de 

N58.  Belangrijke infrastructuurwerken op ons grondgebied op initiatief van AWV. 
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Hierop aansluitend had ik een voorstel. 

 

Momenteel parkeren veel bestuurders uit Geluwe hun auto achteraan de kerk in Geluwe om te 

carpoolen.  Dit heeft tot gevolg dat er minder beschikbare parkeerplaatsen zijn en zorgt soms voor 

overlast in het verkeer richting de N58. 

 

Mijn voorstel is om een carpoolparking te voorzien aan de Komerenstraat, bijvoorbeeld op het 

grasveld voor de kapster.  Ik roep de stad op om aan AWV de vraag te stellen om dit minstens te 

onderzoeken.  Deze parking kan mooi aangekleed worden en kan zo een gezicht geven aan de inkom 

van onze stad. 

 

Met enkele laadpalen, een fietsstalling en zitbanken kan de gebruikswaarde en aantrekkelijkheid van 

de parking nog verhoogd worden. 

 

Wenst de stad dit voor te leggen aan AWV om hier bijkomend in te investeren, minstens dit ernstig te 

onderzoeken. 

 

Deze werken kunnen dan geÏntegreerd worden bij de voorziene werken aan de N58. 

 

 

18. Interpellatie ingediend door raadslid Steve Dejan (Team 2030)  : wonen langs de Leie.. 

Door raadslid Steve Dejan (Team 2030) werd de volgende interpellatie ingediend : 

 

Interpellatie aan gemeenteraad dd. 04 juni 2024 

Geachte voorzitter, 

Geachte Directeur, 

Graag wens ik volgende interpellatie toe te voegen aan de gemeenteraad van 04 juni 2024. 

Ik wil graag nogmaals aandacht vragen voor drie belangrijke ontwikkelingsinitiatieven die momenteel 

stagneren binnen onze stad. 

 

Allereerst wil ik het hebben over de site West-Barrièrestaat, eigendom van woonmaatschappij Impuls. 

Deze locatie biedt een uitstekende kans voor het creëren van een nieuw wijk die niet alleen de lokale 

economie kan stimuleren, maar ook de stadsontwikkeling ten goede kan komen. Wij hebben zo’n 

nieuwe woonwijken voor gezinnen nodig. Er waren al concrete contacten en afspraken met Leiedal 

om deze site te kopen en te ontwikkelen, waarbij zelfs de prijs al was afgestemd. Echter, dit dossier 

lijkt nu onder het stof te liggen bij de nieuwe coalitie van de stad. Graag zou ik van de coalitie en in het 

bijzonder van de schepen van ruimtelijke ordening een stand van zaken ontvangen over dit project. 

 

Daarnaast is er de kwestie van de site aan de oude voetbalterreinen in de Ooststraat, die eveneens 

niet ontwikkeld raakt. Ook hier zou ik graag een update ontvangen van de coalitie en in het bijzonder 

van de schepen van ruimtelijke ordening over de stand van zaken en eventuele plannen voor de 

ontwikkeling van deze locatie. 

 

Ten derde wil ik graag het woonuitbreidingsgebied aan de overkant van de Hoveniersstraat aanhalen 

(niet het binnen gebied dat in een RUP zit – ook hierover blijft het trouwens opvallend stil). Door een 

wijziging in wetgeving zou er momenteel een stolp op gelden voor de verdere ontwikkeling van dit 

gebied. Klopt dit? 

Echter, de ha van dit gebied zouden wel gebruikt kunnen worden om elders harde bestemmingen, 

zoals lokale industrie of wonen, te realiseren. Graag zou ik van de coalitie vernemen wat de plannen 

zijn met betrekking tot dit woonuitbreidingsgebied en of er overwogen wordt om de ha elders in te 

zetten voor dergelijke doeleinden. Wat is hierover de visie van de schepen van ruimtelijke ordening? 
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Het is van essentieel belang voor de toekomst van onze stad dat deze potentieel waardevolle 

projecten gerealiseerd worden voor de verdere groei en ontwikkeling van Wervik. Zo kunnen jonge 

mensen in Wervik blijven wonen en kunnen we jonge mensen en gezinnen uit de omgeving 

aantrekken. Ik roep op tot actie en transparantie van de kant van de coalitie, om deze projecten nieuw 

leven in te blazen en onze stad naar een bloeiende toekomst te leiden. 

 

 

19. Interpellatie ingediend door raadslid Nele Leroy (Team 2030) : Inhuldiging sterrentuin - 

sterrenregister. 

Geachte  

 

Tijdens de gemeenteraad van 26 maart jl. werd ons het heel mooie en serene ontwerp gepresenteerd 

door de landschapsarchitect Andy Malengier. Dit ontwerp werd unaniem goedgekeurd.  

Ouders van sterrenkindjes en veel te vroeg overleden kindjes zijn heel erg dankbaar dat onze stad 

hier volop haar schouders onderzet.  

 

Ook de opstart van het sterrenregister wordt warm en dankbaar onthaald.  

 

De burgemeester gaf toen ook aan dat de inhuldiging en start van de sterrrentuin en -register zou 

plaatsvinden tijdens wereldlichtjesdag.  

 

En dat moment, beste collega’s, stoot menig sterrenouder tegen de borst.  

Ik wil u hier kort uitleggen waarom. 

De symboliek van WereldLichtjesDag zal in het donker geplaatst worden met de opening van de tuin.  

WereldLichtjesDag is de dag waar WERELDwijd mensen bij elkaar komen om hun overleden kindjes 

te herdenken. Om 19u00 wordt door hen een kaarsje aangestoken. Door de verschillende tijdzones 

branden er op WerelLichtjesDag ieder uur van deze dag kaarsen voor overleden kinderen en de 

mensen die het overlijden van hun kind hebben meegemaakt.  

Met de opening van de sterretjestuin vrezen we zal de essentie en de symboliek van deze dag 

volledig verloren gaan.  

Ik keer hiervoor ook even terug naar 2022. Waar we na de Coronaperiode de onthulling hadden van 

het kunstwerk aan de parkbegraafplaats. Dit werk en de onthulling ervan was toen vooral ter ere van 

de overledenen tijdens de pandemie maar werd hier ook op WereldLichtjesDag ingepland. Voor 

ouders voelde dit verkeerd aan en werd het intieme moment van WereldLichtjesDag overschaduwd.  

Daarom vraag ik u in naam van alle sterrenouders en ouders van veel te vroeg overleden kindjes om 

voor de opening van de Sterrentuin en de lancering van het sterrenregister een andere datum uit te 

zoeken.  

Zo kan iedereen de stilte en de sereniteit opzoeken tijdens WereldLichtjesDag en kan de opening van 

het zeer mooie (en nu al geslaagde) sterretjestuin ook de juiste en nodige aandacht krijgen die het 

verdient.  

 

Ik dank u hierbij alvast om hier toch nog even over na te denken en rekening te houden met de 

doelgroep. 

 

Ik dank u bij deze alvast voor uw antwoord.  

 

 

20. Interpellatie ingediend door raadslid Nele Leroy (Team 2030) : baskettoren - 

subsidieaanvraag. 

Door raadslid Nele Leroy (Team 2030) werd de volgende interpellatie ingediend :  

 

Geachte  
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We willen zoveel mogelijk mensen aan het bewegen en sporten krijgen.  

We investeren dan ook graag in sport en sportinfrastructuur.  

 

Net zoals andere sporten die het goed doen op internationaal niveau zien we dat basket door het 

succes van onze Cats en Lions in de lift zit. 

 

Zo las ik laatst op de website van Sport Vlaanderen het volgende:   

 

“We investeren nu in nieuwe basketbalpleintjes verspreid over Vlaanderen. De Vlaamse overheid zal 

de helft van de kosten dragen als steden en gemeenten investeren in een basketbaltoren voor 3x3 

basketbal …/….” 

 

En zo lanceerde Sport Vlaanderen hun oproep ook via de sociale media om als bestuur mee te 

investeren in buitensporten. 

De aankoop van deze baskettorens gebeurt via een groepsaankoop en hiervoor kan een subsidie 

aangevraagd worden.  

 

Onze basketclub heeft een heel mooie infrastructuur in de pionier. Dit jaar werd ook extra 

geïnvesteerd in nieuwe doelen.  

Buiten de trainingsuren, tijdens de weekends en vakanties wordt door onze jeugd ook graag eens 

geshot maar vaak is het zoeken naar een geschikte locatie. 

Naast de pionier is er inderdaad 1 doel die héél vaak gebruikt wordt. Maar het terrein is niet echt 

ideaal meer. (stenen die omhoog komen door de wortels van de bomen…) 

 

Ik ben ervan overtuigd dat onze ambtenaren op de sportdienst dit nieuws al hebben doorgekregen. 

Misschien zijn zij al aan de slag gegaan om een project in te dienen?  

 

Het zal (waarschijnlijk) geen project meer zijn voor deze legislatuur maar om deze subsidie niet te 

ontlopen stel ik deze vraag nu aangezien de subsidieaanvraag dient te gebeuren voor 24 juni 

(middernacht).  

 

Graag verneem ik dus volgende:  

-is er interesse en mogelijkheid zou zijn om zo’n baskettoren in onze stad te installeren ? 

-Zo neen, kunt u motiveren waarom we niet meestappen? 

-Werd dit reeds effectief onderzocht door onze bevoegde diensten? 

-Als er niet ingetekend wordt, kunt u zorgen dat de bestaande infrastructuur beter 

onderhouden wordt? 

 

https://www.sport.vlaanderen/catscourts?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2c05RcsjUaGDqecwwdY

HXkWBT4kJ4UQpID39WzFe_HQ_OQoLQqRh_Px-k_aem_AY18MCAAqlLg61V-

XfLrsb1FfkM5ky20kiROF-iZlcILQ_NrVlhSIb_cGJL6E0KfIDb5SJJkcMnxYcl_nlXhwl-f  

 

Ik dank u bij deze alvast voor uw antwoord.  

 

 

21. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

Vraag ingediend door raadslid Sanne Vantomme (N-VA) – De Wervikse Reuzen 

 

De grensoverschrijdende folkloristische Tabaksstoet traditioneel op Hemelvaart was een succes en 

lokte dankzij het mooi weer veel volk naar onze stad. Voor onze horeca werd het een topdag.  

https://www.sport.vlaanderen/catscourts?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2c05RcsjUaGDqecwwdYHXkWBT4kJ4UQpID39WzFe_HQ_OQoLQqRh_Px-k_aem_AY18MCAAqlLg61V-XfLrsb1FfkM5ky20kiROF-iZlcILQ_NrVlhSIb_cGJL6E0KfIDb5SJJkcMnxYcl_nlXhwl-f
https://www.sport.vlaanderen/catscourts?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2c05RcsjUaGDqecwwdYHXkWBT4kJ4UQpID39WzFe_HQ_OQoLQqRh_Px-k_aem_AY18MCAAqlLg61V-XfLrsb1FfkM5ky20kiROF-iZlcILQ_NrVlhSIb_cGJL6E0KfIDb5SJJkcMnxYcl_nlXhwl-f
https://www.sport.vlaanderen/catscourts?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2c05RcsjUaGDqecwwdYHXkWBT4kJ4UQpID39WzFe_HQ_OQoLQqRh_Px-k_aem_AY18MCAAqlLg61V-XfLrsb1FfkM5ky20kiROF-iZlcILQ_NrVlhSIb_cGJL6E0KfIDb5SJJkcMnxYcl_nlXhwl-f
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Zoals hier reeds eerder aangekaart was de lokale inbreng tijdens de stoet jammer genoeg heel 

beperkt. Onze reuzen zijn een traditie tijdens de Tabaksstoet. Het is me opgevallen dat onze reuzen 

en hun kinderen er niet meer zo goed uitzien. Voor alle duidelijkheid bedoel ik hiermee niet de dragers 

die alle respect verdienen. 

De hoofden van de reuzen zijn aan verval toe en moeten heel dringend worden opgesmukt.  

De karren waarmee de reuzen worden gedragen evenzeer. 

Blijkbaar breken de wielen bijna af. Hopelijk is het schepencollege op de hoogte van deze 

mankementen en wat zal hieraan worden gedaan.  

Als we onze Wervikse Reuzen vergelijken met de andere reuzen in de Tabaksstoet dan is dit een 

wereld van verschil. 

Op Zotte Maandag trekken onze reuzen weer door de straten. Het wordt wellicht kort dag om ze tegen 

dan alsnog opgesmukt te krijgen. 

Deze vraag stelde ik al aan gewezen Schepen Ghesquiere en aan zijn opvolgster. Tot op heden 

zonder gevolg. 

Ik zou dan eveneens suggereren om capes te laten maken om de vernieuwde kleding te beschermen. 

Koppen reuzen worden opgefrist 

Redactie 21-06-18, 02:40 Laatste update: 21-06-18, 02:41 

Het staat vast dat alle Wervikse reuzen tegen het stadsfestival Wervik 2050 

voor de helft in het nieuw zullen steken. De stad doet hiervoor beroep op 

Gerda Biesbrouck van stoffenwinkel Trifolium in de Vlamingenstraat. Bovendien laten we alle koppen 

opfrissen, zegt schepen Sanne Vantomme (N-VA).Daarvoor gaan we beroep doen op gewezen 

Wervikaan Marc Leplae. 

Hij is beeldhouwer en kunstschilder. Ons erfgoed willen we opwaarderen en in ere houden voor het 

nageslacht. (DBEW) 

Sanne Vantomme 

N-VA gemeenteraadslid 

 

Vraag ingediend door raadslid Sanne Vantomme – Functiewijziging Salons Tabaksbloem 

 

Voor de zoveelste keer kom ik hier tussen over de uitbating van Salons Tabaksbloem.  

Voor de zoveelste keer wijs ik hier op de onwettelijkheid. Is er op vandaag een nieuwe aanvraag voor 

een functiewijziging van horeca naar gebedsruimte ingediend? 

Het stadsbestuur ontving een jaar geleden eindelijk een aanvraag voor een functiewijziging van 

Salons Tabaksbloem. De eigenaar verhuurt zijn pand al sedert maart 2022 aan de vzw Amal Al 

Madina. Voor de kinderen gaan er ook koranlessen door. 

In oktober vorig jaar lazen we in de media dat de aanvraag van juni voor een functiewijziging 

onvolledig was omdat er bepaalde stukken ontbraken. 

Alles moest dus opnieuw. Borden met de bekendmaking van een nieuwe aanvraag voor een 

functiewijziging zag ik daar aan de gevel nog altijd niet hangen en ga ik er dus vanuit de uitbating nog 

altijd onwettelijk is en dat ondertussen al meer dan twee jaar lang. Bravo, goed bezig. 

Na een plaatsbezoek door de brandweer werden voorwaarden opgelegd: 

maximum op hetzelfde moment 50 personen aanwezig en dus niet meer. Wat tijdens de ramadan en 

het vrijdaggebed in de namiddag permanent wordt overtreden. 

De vereniging lacht het stadsbestuur vierkant uit en kijkt achter niets. Vrijdagmiddag stond de parking 

er afgeladen vol, we contracteerden de Politie. 

Zaterdag was het opnieuw vollen bak. 

Graag zou ik op deze zitting vernemen wat de politie gedaan heeft met onze melding/klacht. Graag 

verslag en een stand van zaken over het dossier. 

 

Sanne Vantomme 

 

Vraag ingediend door raadslid Sanne Vantomme – Criminaliteit in Wervik 
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Het is een tijdje rustig geweest in Wervik wat betreft criminaliteit. 

De laatste weken worden we opnieuw geconfronteerd met rondtrekkende dievenbendes. 

Er werd ondermeer opnieuw ingebroken in camionettes, een bestelwagen vol materiaal en een wagen 

werden gestolen en in de Robert Klingstraat werden een 4-tal foodtrucks (Bolero) opengebroken. 

Waarschijnlijk zijn er nog meer zaken gebeurd maar daar gaan jullie natuurlijk niet mee te koop lopen. 

Wat we begrijpen maar betreuren. 

We weten dat jullie van al deze zaken gebrieft worden door de politie. 

Welke stappen heeft deze bestuursmeerderheid ondernomen om deze problematiek een halt toe te 

roepen? 

Is er een plan van aanpak? 

Zal er nu eindelijk meer politietoezicht zijn in Wervik? 

Vinden jullie drie patrouilles voor 10 gemeenten ‘s nachts genoeg? 

Wordt het niet tijd dat we in deze grensstad een vaste nachtelijke patrouille hebben? 

 

Toen we vorig jaar met de collega’s uit de oppositie een extra gemeenteraad samen hebben 

geroepen deden we aan  populisme, stemming- en bangmakerij. 

 

Sanne Vantomme 

N-VA gemeenteraadslid 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) – Fietsstraten Wervik-

centrum 

 

Vorige maand meldden we al dat de fietsstraat in de Leopoldstraat niet sluitend is. 

De Leopoldstraat zou geen fietsstraat meer zijn maar werd toch door een externe firma herschilderd. 

De borden kloppen niet er is geen einde aan de fietsstraat. 

Een maand na de melding is dit nog altijd niet aangepast. 

In de vorige legislatuur zou de oppositie moord en brand geschreeuwd hebben. 

Ook de Sint-Medardusstraat zou geen fietsstraat meer zijn volgens een persnota in april.  

Als je van Frankrijk komt is er rechts geen bord te bespeuren van Fietsstraat, geen bord-geen 

fietsstraat. 

Er staat wel een bord Fietsstraat in het begin van de Leiestraat. 

Als je uit de Nieuwstraat komt staat er dan wel een bord fietsstraat. 

Wie van de Magdalenastraat komt in de Sint-Medardusstraat bevind zich ook in een fietsstraat. 

Dus voor de mensen die uit Frankrijk komen is de Sint-Medardusstraat-Koestraat geen fietsstraat voor 

de mensen die uit andere straten komen wel. 

Wat is het nu eigenlijk? 

Graag de juiste signalisatie want bij twijfel zal de politierechtbank de processen-verbaal seponeren. 

Sanne Vantomme 

N-VA gemeenteraadslid 

 

 


